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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2023. május 23. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 5. rendes üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
Agócs Lászlóné 
Hornyik László Károly 
Krausz Jánosné 
Bódi Szilvia 
Dr.Chomiak Waldemar 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja Dr. Szabó Andrea 

Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 
valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 6 fő jelen 
van, Füsti-Molnár István jelezte távolmaradását, a bizottság határozatképes. Az ülést 
megnyitotta és javaslatot tett a napirendre a kiküldött meghívó szerint, valamint 
javasolta, hogy a jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja 
alá. 

Nyílt ülés: 
1. Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete (5) 
2. Orvosi ügyeleti feladatok ellátása (22) 
3. 2023/2024. évi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás (23) 
4. Hajléktalan Segítő Központ 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 
5. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 
6. Intézményi beszámolók 

7. Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a 
jegyzőkönyvet aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 6 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

30/2023. (V.23.) Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 
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Nyílt ülés: 
1. Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete (5) 
2. Orvosi ügyeleti feladatok ellátása (22) 
3. 2023/2024. évi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás (23) 
4. Hajléktalan Segítő Központ 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 
5. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 
6. Intézményi beszámolók 
7. Egyebek 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete (5) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Balogh Imre: 
Elmondta, hogy pénzügyi szempontból hullámvasút volt a tavalyi év, hiszen teljes 
bizonytalanságban, információ hiányban kezdték az évet. 
Év közepén megkapták azokat a központi forrásokat, amivel a működést biztosítani 
tudták. 
Augusztustól érkezett a nagymértékű energia áremelés, de a legnagyobb problémát 
mégsem ez, hanem a nyersanyagok áremelkedése okozta az étkeztetés 
vonatkozásában. 
A működés biztonságának megteremtése érdekében a fejlesztések háttérbe szorultak, 
csak azok a fejlesztések tudtak megvalósulni, amelyekhez pályázati forrás társult. 
Hozzátette, hogy az előre megkapott pályázati forrás lehetőséget biztosított arra, hogy 
a pénzintézetnél betétbe helyezzék ezeket az összegeket, amiből a 8-10 %-os kamat 
biztosítása mellett 32 mFt kamat többletbevételt tudott az önkormányzat realizálni. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Kérte a bizottság tagjait, aki az 
előterjesztés elfogadását javasolja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadásra javasolta és az alábbi határozatot hozta: 

31/2023. (V.23.)Szoc. 
Tárgy: Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
„Az Önkormányzat 2022. évi zárszámadási rendelete" című előterjesztést és 
egyhangúlag elfogadását javasolja a Képviselő-testület számára. 
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2. Orvosi ügyeleti feladatok ellátása (22) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Elmondta, hogy reménykedtek abban, hogy július 1-től az állami mentőszolgálat 
veszi át az ügyeleti ellátást. Sajnos erre - az előzetes információk szerint - ez év 
október 1-től kerül sor, addig továbbra is az önkormányzat feladata az ügyeleti ellátás 
biztosítása. A jelenlegi szerződésük 2023. június 30-val lejár, ezért felvették a 
kapcsolatot az Emergency Service Kft-vel, ahonnan az a válasz érkezett, hogy 
hajlandóak a szerződés meghosszabbítására 2023, szeptember 30-ig, ugyanazokkal 
a feltételekkel. Az előterjesztés a szerződés módosítását tartalmazza, amely így 
szeptember 30-ig szól és biztosítja a folyamatos ügyeleti ellátást. 
Dr. Végh Erika: 
Ismét felhívta a figyelmet a gyermekügyelet fontosságára, a vármegyében két helyen 
volt gyermekügyelet, Szentesen és Szegeden. Abban reménykednek, hogy a 
városban a továbbiakban is elérhető lesz a gyermekügyelet és kérte az 
önkormányzat támogatását ez ügyben. 

Agócs Lászlóné: 
Kifejtette, hogy nincs információ még a végrehajtási rendeletekről, annyit lehet tudni, 
hogy az ügyelet valószínűleg visszakerül a Mentőszolgálat épületébe. 

Dr. Németh Jenő: 
Tájékoztatásul elmondta, hogy tudomása szerint Orosházán is hétvégén van 
gyermekügyelet, már az előrelépés lenne, ha Szentesen is legalább hétvégén 
biztosított lenne az ellátás. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Kiegészítette az előzőeket annyiban, hogy a gyermekügyelet eddig sem volt 
kötelező, a város saját forrásból fedezte. Sajnálatos, hogy az önkormányzat úgy 
döntött, hogy januártól nem biztosítja az ellátását. Szakmailag nagyon fontos lenne 
külön választani a felnőtt és gyermek orvoslást, de nagy valószínűséggel, ha a 
mentőszolgálat átveszi, ott is vegyes ügyeletek fognak megvalósulni. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy nehéz döntés volt, de amíg kistérségi szinten működött az orvosi 
ügyelet, Szentes város átvállalta a környező települések helyett a finanszírozást. A 
nagymértékű emelést azonban már a város sem tudta fizetni, így tavaly július 1-től 
minden önkormányzat saját maga kötött szerződést az ügyeletre. 
Át fogják gondolni a gyermekügyelet sorsát, hiszen véleménye szerint nem nagy 
összegről lehet szó, és a lehetőségekről tárgyalni fognak a mentőszolgálattal. 

Lencséné Szalontai Mária: 
Kiegészítette azzal, hogy az előző szerződéskötés előtt tárgyaltak az Országos 
Mentőszolgálattal Szegeden. Akkor Zentay főorvos úr úgy nyilatkozott, hogyha 
átkerül a mentőszolgálathoz az orvosi ügyelet, nagy valószínűséggel vegyes ügyeleti 
ellátás lesz, nem lesz külön gyermekügyelet. 



Dr. Németh Jenő: 
Kifejtette, hogy sajnos ennek az lesz az eredménye, hogy a szentesi orvosoknak 
majd Szegedre kell járni ügyelni, a szentesiekkel pedig nem lehet tudni, hogy mi lesz. 

Agócs Lászlóné: 
Hozzátette, hogy jelenleg az egészségügyben zajló eseményeken nagyon nehéz 
eligazodni, nem lehet tudni, hogy mi és hogyan fog történni. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a határozati javaslat elfogadását támogatja, 
szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot - 6 igen szavazattal-
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

32/2023. (V.23) Szoc. 
Tárgy: Orvosi ügyeleti feladatok ellátása 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
„Az orvosi ügyeleti feladatok ellátása" című előterjesztést és egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára. 

3. 2023/2024. évi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző 
oktatás (23) 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Kifejtette, hogy 12 éve biztosítja az önkormányzat a 8. osztályosok elsősegélynyújtó 
oktatását, majd ez 2016. évtől kiegészült a drogmegelőző oktatással is. A program 
sikeres, így érdemes a folytatásra. A Szociális Bizottság tavalyi javaslata alapján a 
Képviselő-testület a 2023/2024. évtől kezdődően a drogmegelőző oktatást 
kiterjesztette 6. osztálytól kezdődően. Az előterjesztés a program folytatására és az 
anyagi fedezet biztosítására tesz javaslatot. 
Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy a drogmegelőző oktatás 6. osztálytól történő bevezetése Bódi Szilvia 
ötlete volt, ami most valósulhat meg. 

Hornyik László Károly: 
Megkérdezte, hogy a mentőszolgálat munkatársai továbbra is vállalják a feladatot? 

Lencséné Szalontai Mária: 
Igen, továbbra is rendelkezésre állnak. 



Bódi Szilvia: 
Megköszönte, hogy kiterjesztésre került a program, mert véleménye szerint a 8. 
osztályosok esetében sokszor már nem drogmegelőzésről beszélhetünk, hanem már 
a meglévő problémáról. 

Hornyik László Károly: 
Üdvözölte az előterjesztést, de hozzátette, hogy 2,5 éve lejárt a drogstratégia 
hatálya, de a Kormány ígérete ellenére sem került még újra napirendre. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a határozati javaslatot támogatja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a határozati javaslatot egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

33/2023. (V.23.)Szoc. 
Tárgy: 2023/2024. évi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „2023/2024. évi elsősegélynyújtó tanfolyam és drogmegelőző oktatás" című 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadását javasolja a Képviselő-testület számára. 

4. Hajléktalan Segítő Központ 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte az intézményvezetőt, kiegészítése van-e? 
Megköszönte az intézmény munkáját és megkérte a bizottság tagjait, aki a 
beszámoló elfogadását javasolja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a beszámolót egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

34/2023.(V.23.)Szoc. 
Tárgy: Hajléktalan Segítő Központ 2022. évi munkájáról beszámoló 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Hajléktalan Segítő Központ 2022. évi munkájáról szóló beszámolót. 

1. A Bizottság az intézmény munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
Megállapítja, hogy az intézmény magas színvonalú szakmai munkájával 
maximális ellátást biztosít, tárgyi, személyi, működési, illetve szakmai feltételei 
megfelelnek a jogszabályokban előírtaknak. Az intézményben biztosított 
ellátások kielégítik az ellátotti szükségleteket, a helyi ellátórendszerbe 
maximálisan illeszkednek. 

H A T Á R O Z A T 

H A T Á R O Z A T 

7 



A határozatról értesítést kap: 
1. Hajléktalan Segítő Központvezetője 6600 Szentes, Rákóczi F. u. 183. 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda Helyben 

5. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az intézményvezetőt, kiegészítése van-e? 

Szöllősi Ágnes: 
Elmondta, hogy felnőtt és gyermek törölközőket szeretnének vásárolni az 
elhasználódottak helyett, 2 csoportszobában szőnyeget cserélni, mert már nagyon 
rossz állapotban van, valamint elromlott az egyik porszívójuk, a helyett szeretnének 
újat vásárolni. 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt, kérte a bizottságot, hogy aki a 
kérelmet támogatja, szavazatával jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a kérelmet egyhangúlag - 6 igen 
szavazattal- támogatta, és az alábbi határozatot hozta: 

35/2023.(V.23)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelme 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelmét. 

1. A Szociális Bizottság a 2023. évi bizottsági pénzkeret terhére 200.000,-Ft-tal 
támogatja felnőtt és gyermek törölköző, szőnyeg és porszívó vásárlását. 

2. A Szociális Bizottság felkéri a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális 
Iroda vezetőjét a támogatási szerződések elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje 
2. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
3. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

6. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy a Bölcsőde, a Családsegítő Központ beszámolója kapcsán nem 
merült fel kérdés. 
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Puskásné Halál Ágnes: 
A Gondozási Központ beszámolójához kapcsolódón elmondta, hogy a Gondos 
órával folyamatosan keresik az intézményt az érdeklődők. Megkeresték a szakmai 
módszertant, hogy információt kapjanak arról, hogy a városban hány Gondos óra van 
kihelyezve és gyakorlatilag hogyan működik, de sajnos válasz nem érkezett. 

Nem tudják megítélni, hogy jó-e, hogyan működik, viszont azt tapasztalják, hogy 
sokan visszamondják a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást emiatt. 

Agócs Lászlóné: 
Elmondta, hogy nagyon sok magányos idős ember van, aki még szomszédasszonyt 
sem tud megjelölni, vagy Nagykanizsán lakik a hozzátartozó, akinek hiába jeleznek, 
azonnal nem tud tenni semmit. Emiatt úgy gondolja, hogy a továbbiakban is szükség 
lesz a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásra, ami a Parkerdő Otthon segítségével 
nagyon jól működik. 

Megdicsérte az „Emlékek a bőröndben" elnevezésű rendezvényüket, ami nagyon 
nagy hatással volt rá, sok gondolatot ébresztett az emberekben és nemcsak az 
idősekben. 

Megállapította, hogy a Parkerdő Otthon és a Hajléktalan Segítő Központ esetében 
nem merült fel kérdés. 

A Védőnői Szolgálat kapcsán megjegyezte, hogy 2023. július 1-vel átkerül az 
Országos Kórházi Főigazgatósághoz. Pontos rendelkezés még nincs, hogy mit 
visznek, hogy viszik, nem lehet látni, hogyan valósul meg az átadás. 

Gyermán-Dobai Mária: 
Elmondta, hogy részletszabályozás nincs, 2 újságcikkből informálódnak. Ami eddig 
biztosnak tűnik, hogy a munkáltatói vonal kerül át, de valószínűleg az iskolavédőnői 
rendszer még marad 2023. december 31-ig. 

Agócs Lászlóné: 
Figyelni kell a rendelkezéseket, hogy időben tudjanak lépni. Úgy értette, hogy a 
kórház alá fognak tartozni a védőnők, de a kórház pedig Szegedhez fog tartozni, ami 
még hivatalosan nem történt meg. 

Dr. Németh Jenő: 
Hozzátette, hogy ő Orosházára is jár át, ott a Gyulai Kórház lett a munkáltató, már 
meg is kapták a szerződéseket, az iskolavédőnők egyelőre ott sem kerültek át. 

Vida-Szúcs István né: 
Ő sem tud pontos információkat, egy nagy táblázatot kellett kitöltenie és továbbítani 
az átadás-átvétel kapcsán. Ez az épületekre, a védőnők adataira vonatkozott. 
Leghamarabb a szeptemberi ülésre tud előterjesztést készíteni, hogy hogyan alakul 
a védőnői szolgálat finanszírozása. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, hogy a kismamák panaszkodnak-e, hogy el kell menni a városból 
szülni? 
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Gyermán-Dobai Mária: 
Inkább azt kérdezgetik és azt várják, hogy a szentesi szülészet mikor nyit meg. 
Hivatalos információ nincs, ígéret volt, hogy júniusban újra nyílik, de tudomásuk 
szerint a szegedi klinika 2023. július 01. napjával veszi át a szentesi kórházat, 
valószínűleg addig ebben sem születik döntés. 

Dr. Végh Erika: 
Szakmailag azt javasolta, hogy ha valaki szülni készül, az Kiskunhalasra, vagy 
Kecskemétre menjen. A környékbeli helyeken is ellátják a kismamákat, de 
véleménye szerint vannak problémák. Nem tudja, hogy a kórház és az egyetem 
közötti megállapodás milyen lesz, de ilyenkor mindig támad hátsó gondolata, hogy az 
egyetem a pénzt fogja elvinni és embert nem fog adni. 
Emberileg nagyon bántja, hogy az elmúlt években szakmailag sem a kórház vezetői, 
sem a szakma, sem a város semmit nem tettek annak érdekében, hogy a kórház ne 
jusson idáig. 

Agócs Lászlóné: 
Kíváncsian várja, hogy a kórház igazgatója eljön-e a júniusi ülésre, mert az 
önkormányzat számtalanszor hívta, nem jött el, arra hivatkozva, hogy neki nincs 
beszámolási kötelezettsége az önkormányzat felé. 

Véleménye szerint az sem az önkormányzaton múlott, hogy nincs szülészorvos, 
hiszen a mai napig három lakás van biztosítva a kórháznak, abból egyben lakott egy 
orvos, kettő üresen áll. Volt olyan javaslat, hogy az önkormányzat adjon 1 mFt-ot a 
szülészorvosnak, és akkor majd jönnek. 
Polgármester úr 8 szülészorvossal tárgyalt, azt a választ kapta, hogy szerettek itt 
lenni, vissza is jönnének, de 1 ember miatt nem jönnek vissza. 

Hozzátette, hogy a röntgenben is baj van, a sebészeten 2 orvos van aki még nem 
nyugdíjas, a másik 2 félállású nyugdíjas. A belgyógyászaton az 50 ágyra 5-6 orvos 
van, és egy rezidens, az egyetlen, ami talán megfelelő létszámú. Sorolhatná, a többi 
osztályokon is gond van. 

Nincs ápolási osztály, nem is lesz. 10 ággyal felemelték a krónikus bel létszámát, de 
az még nagyon kevés. 

Mindenütt az a javaslat, hogy a házi segítségnyújtás keretében kell a betegeket 
ellátni otthon. Az is gondot okoz sok esetben, hogy nincs hozzátartozó. 

Egyeztetést folytattak a Baptista Szeretetszolgálattal a házi segítségnyújtás 
bővítésével kapcsolatosan, válasz még nem érkezett. 

Áfra Anita: 
Elmondta, hogy a Szeretetszolgálatnál jelenleg más a prioritás, központilag a nappali 
ellátásra koncentrálnak, amely elsődlegesen a pszichiátriai, közösségi ellátásra 
irányul. Az idősellátásban majd a későbbiek folyamán kívánnak részt vállalni. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 



Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat elfogadja, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 6 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

36/2023. (V.23.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag elfogadta. 

3.Egyebek 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy egyebekben kinek van bejelenteni valója? 

Dr. Végh Erika: 
Elmondta, hogy tavaly nyár elején már adtak be kérelmet arra vonatkozóan, hogy az 
orvosi rendelő épülete a Köztársaság u. 27. sz. alatt körberepedt. Kérték, hogy egy 
statikus is nézze meg az épületet, és várták, hogy lesz-e valamilyen eredmény, 
segítség, renoválás, festés. Azóta sem történt semmi. 
Lencséné Szalontai Mária: 
Kifejtette, hogy a kérést, amit egyébként Halász doktor úr is jelzett, elküldtük a 
Szentesi Szolgáltató Kft. felé, visszajelzés nem érkezett. 
Elmondta még azt, hogy a Képviselő-testület mostani ülésén foglalkozik egy átfogó 
anyaggal, amely az önkormányzat tulajdonában álló épületek felülvizsgálatáról szól, 
megjelölve, hogy melyik épületen milyen teendők vannak. Arról nem tud nyilatkozni, 
hogy melyik épület mikor kerül sorra, és hogy anyagi forrás rendelkezésre áll-e a 
feltárt hiányosságok kijavítására. 

Dr. Chomiak Waldemar: 
Javasolta, hogy a bizottság kérjen véleményt a Szolgáltató Kft-től az épület 
vonatkozásában a következő bizottsági ülésre. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérte a bizottság tagjait, aki a javaslattal egyetért, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a javaslatot - 6 igen szavazattal- elfogadta, 
és az alábbi határozatot hozta: 

H A T Á R O Z A T 



37/2023. (V.23.)Szoc. 
Tárgy: Szentes, Köztársaság u. 27. sz. alatti orvosi rendelők állapotfelmérése 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a Szentes, Köztársaság u. 27. sz. alatti orvosi rendelők állapotával kapcsolatos 
szóbeli előterjesztést. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság felkéri a Szentes Városi Szolgáltató Kft.-t, 
hogy a Bizottság 2023. júniusi ülésére készítsen írásos tájékoztatást a Köztársaság 
u. 27. sz. alatti önkormányzati tulajdonban lévő orvosi rendelők állapotáról. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 14:12 órakor bezárta. 
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